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Przez dwa kolejne zjazdy próby wprowadzenia zmian w statucie speÅ‚zÅ‚y na niczym. Zjazdy te
zostaÅ‚y zdominowane przez sprawy personalne i waÅ¼na kwestia dokonania niezbÄ™dnych zmian
w naszej jeÅºdzieckiej konstytucji przegrywaÅ‚a za kaÅ¼dym razem z wyborczymi emocjami.Na
przedostatnim zjeÅºdzie zostaÅ‚a wybrana Komisja Statutowa i co? I cisza?

JeÅ›li poolimpijski zjazd sprawozdawczo-wyborczy, który musi siÄ™ odbyÄ‡ jesieniÄ… 2016 roku,
miaÅ‚by byÄ‡ przeprowadzony wedÅ‚ug zmienionego statutu, to najpierw te zmiany muszÄ…
zostaÄ‡ zatwierdzone przez sÄ…d (KRS). Do tego potrzeba czasu. Propozycje zmian powinny byÄ‡
zatem przegÅ‚osowane na zjeÅºdzie statutowym, który powinien siÄ™ odbyÄ‡ jesieniÄ… tego roku.
JeÅ›li zjazd statutowy zostanie przeniesiony na wiosnÄ™ nastÄ™pnego roku, to zmniejsza siÄ™
szansa na to, aby ten najwaÅ¼niejszy, jesienny zjazd z 2016 roku mógÅ‚ siÄ™ odbyÄ‡ wg
zmienionego statutu.  Na zjeÅºdzie, na którym dokonano wyboru Komisji Statutowej, mówiÅ‚o siÄ™,
Å¼e ma ona przygotowaÄ‡ propozycje zmian w takim terminie, aby gÅ‚osowanie nad nimi mogÅ‚o
siÄ™ odbyÄ‡ jesieniÄ… tego roku. Czy coÅ› siÄ™ w tej kwestii zmieniÅ‚o? JeÅ›li tak, to kto o tym
zdecydowaÅ‚ i z jakich powodów? Czy teÅ¼ po prostu mamy po raz kolejny do czynienia z
sytuacjÄ…, kiedy jeÅ›li trzeba wybieraÄ‡ ludzi do jakiegokolwiek ciaÅ‚a, to chÄ™tnych jest zawsze
multum, ale kiedy opada wyborczy kurz i trzeba zakasaÄ‡ rÄ™kawy i wziÄ…Ä‡ siÄ™ do pracy, to
nie ma chÄ™tnych. Wiadomo, przecieÅ¼ kaÅ¼dy gdzieÅ› pracuje, kaÅ¼dy ma masÄ™ innych
spraw, takÅ¼e jeÅºdzieckich, na gÅ‚owie, wiÄ™c nie ma kiedy siÄ™ spotkaÄ‡ i dyskutowaÄ‡ o
waÅ¼nych kwestiach. Pytam wiÄ™c czÅ‚onków Komisji Statutowej &ndash; po kiego diabÅ‚a dali
siÄ™ wybieraÄ‡? Komisja Statutowa to jedna sprawa, ale zarzÄ…d PZJ to druga. Prezes PZJ i jego
koledzy z zarzÄ…du odpowiadajÄ… za wszystko, takÅ¼e za politykÄ™ w sprawie statutu. CzyÅ¼by
dla nich nie byÅ‚a to istotna sprawa? CzyÅ¼by zadowolenie z tego, Å¼e ostatni zjazd poszedÅ‚ po
ich myÅ›li, gdyÅ¼ zostali u wÅ‚adzy i nowym prezesem zostaÅ‚ &bdquo;ich&rdquo; czÅ‚owiek,
zapomnieli o statucie? MoÅ¼e dla nich jest to kwestia piÄ…tej kategorii odÅ›nieÅ¼ania?   Czy
doczekamy siÄ™ jakiegoÅ› komunikatu w tej sprawie?Marek Szewczyk

https://hipologika.pl 24.06.2025, 9:09:45 - 1

https://hipologika.pl
mailto:webmaster@hipologika.pl

